



Der skal være plads til alle på en campingplads. Vi beder dig derfor læse og overholde nedenstående ordensregler, så alle kan få et positivt ophold.

På en campingplads bor mange mennesker på et begrænset areal. De har forskellige vaner, og det er netop en del af charmen ved camping. Men det betyder også, at der nødvendigvis må gælde nogle få, enkle regler, så man undgår, at nogle campister er til gene for andre.

Gældende ordensregler på alle godkendte campingpladser:

Takster

Se opslag på infoskilt på pladsen og på campingpladsens hjemmeside.

Ophold på pladsen

Lejrchefen og hans assistent(er) har ansvaret for ro og orden og er til rådighed, hvis der opstår problemer. Lejrchefens anvisninger skal altid følges.

Du bedes vise andre campinggæster hensyn og være opmærksom på, at støjende adfærd ikke er tilladt. I tidsrummet kl. 23-07 skal der være ro på pladsen.

Under opholdet skal al kørsel indskrænkes til det mest nødvendige, og denne nødvendige kørsel skal altid foregå i skridttempo (under 15 km/t).

Kun almindelige telte og fortelte til campingvogne må benyttes. Campingvogne skal være mobile, dvs. indregistreret til kørsel efter færdselsloven eller være forsynet med ID-nummerplader.

Det er efter lejrchefens anvisning tilladt at opsætte et opbevaringstelt på ca. 3 m².

De i handlen normalt forekomne læsejl må opstilles - privat hegning herudover af enhedspladsen er ikke tilladt. Flagstænger, antenner o.l. må ikke opstilles, og gravning på enhedspladsen må kun ske efter aftale med lejrchefen.

Brug af enhver form for våben og fyrværkeri er forbudt på pladsen.

Handel på pladsen må kun ske efter tilladelse fra lejrchefen.

Fællesfaciliteter, dvs. toiletter, vaskerum, køkken o.l., skal efter brug efterlades rene og ryddelige.

De på pladsen opstillede affaldsbeholdere skal altid benyttes.

Bilvask må kun finde sted på bilvaskepladsen eller på et af lejrchefen anvist sted.

Leg og boldspil

Boldspil og voldsom leg må ikke finde sted mellem telte og campingvogne.

Hunde

Såfremt hunde har adgang til pladsen, skal de føres i kort line. De må ikke støje unødigt, og luftning skal finde sted uden for pladsens område eller på et nærmere anvist sted. Hav altid en plasticpose med, hvis uheldet alligevel er ude.

Ansvar

Campingpladsejer og lejrchef påtager sig intet ansvar for beskadigelse eller bortkomst af campinggæsternes ejendele. Den, der beskadiger bygninger, materiel eller medcampisters ejendele, kan gøres ansvarlig efter de almindelige erstatningsregler.

Ved overtrædelse af pladsens reglement, kan der ske bortvisning.

Natur og miljø

Vis hensyn og værn om både natur og miljø - begge dele er afhængige af din beskyttelse.



Nr. Nissum
Håndbryg



Auf einem Campingplatz muss Platz für alle sein. Wir bitten Sie daher, die folgenden Regeln zu lesen und einzuhalten, damit alle einen positiven Aufenthalt haben.

Auf einem Campingplatz leben viele Menschen auf begrenztem Raum. Sie haben verschiedene Gewohnheiten und das macht den Charme des Campings aus. Dies bedeutet aber auch, dass einige einfache Regeln eingehalten werden müssen, um zu verhindern, dass einige Camper andere belästigen.

Auf allen zugelassenen Campingplätzen gelten folgende Verhaltensregeln:

Tarife

Hinweise siehe Hinweisschild am Campingplatz und auf der Website des Campingplatzes. Se opslag på inforskilt på pladsen og på campingpladsens hjemmeside.

Übernachten auf dem Campingplatz

Der Lagerleiter und seine Assistenten sorgen für Ruhe und Ordnung und stehen bei auftretenden Problemen zur Verfügung. Den Anweisungen der Campleitung ist unbedingt Folge zu leisten. Bitte nehmen Sie Rücksicht auf andere Campinggäste und beachten Sie, dass lautes Verhalten nicht gestattet ist. Während der Zeit um Von 23 bis 07 muss auf dem Platz Ruhe herrschen.

Während des Aufenthaltes ist jegliches Fahren auf das unbedingt Notwendige zu beschränken und dieses notwendige Fahren hat stets im Schrittempo (unter 15 km/h) zu erfolgen.

Es dürfen nur handelsübliche Zelte und Vorzelte für Wohnwagen verwendet werden. Wohnwagen müssen mobil sein, d.h. nach der Straßenverkehrsordnung zum Führen eines Fahrzeugs zugelassen oder mit einem amtlichen Kennzeichen ausgestattet sein. Es ist gestattet, nach Anweisung des Lagerleiters ein Lagerzelt von ca. 3 m².

Es dürfen die handelsüblichen Windschutze errichtet werden, darüber hinausgehende private Einzäunungen des Gerätegrundstücks sind nicht gestattet. Fahnenmasten, Antennen usw. Das Aufstellen von Baugruben und das Graben von Erdarbeiten im Truppenübungsplatz ist nur nach Rücksprache mit dem Lagerleiter gestattet. Der Gebrauch von Waffen und Feuerwerkskörpern jeglicher Art ist auf dem Gelände verboten.

Der Handel auf dem Gelände ist nur mit Genehmigung der Lagerleitung gestattet. Der Gebrauch von Waffen und Feuerwerkskörpern jeglicher Art ist auf dem Gelände verboten.

Der Handel auf dem Gelände ist nur mit Genehmigung der Lagerleitung gestattet.

Gemeinsam genutzte Einrichtungen, d. h. Toiletten, Waschküchen, Küchen usw. müssen nach der Benutzung sauber und ordentlich hinterlassen werden.

Es sind grundsätzlich die auf dem Gelände aufgestellten Abfallbehälter zu verwenden.

Das Waschen von Fahrzeugen ist ausschließlich auf dem Waschplatz oder an einem vom Campleiter dafür vorgesehenen Ort gestattet.

Spiel- und Ballspiele

Ballspiele und wildes Toben sind zwischen Zelten und Wohnwagen nicht gestattet.

Hunde

Hunde müssen an der Leine geführt werden. Sie dürfen keinen unnötigen Lärm verursachen und die Belüftung muss außerhalb des Baustellenbereichs oder an einem dafür vorgesehenen Ort erfolgen. Tragen Sie für den Fall eines Unfalls immer eine Plastiktüte bei sich.

Verantwortung

Der Campingplatzbesitzer und der Campleiter übernehmen keine Verantwortung für Schäden oder Verluste an Eigentum der Campinggäste. Wer Gebäude, Einrichtungen oder das Eigentum von Mitcampnern beschädigt, kann nach den allgemeinen Schadenersatzregeln haftbar gemacht werden.

Verstöße gegen die Platzordnung können zum Platzverweis führen.

Natur und Umwelt

Nehmen Sie Rücksicht und Sorgfalt auf die Natur und die Umwelt – beide sind auf Ihren Schutz angewiesen.



Nr. Nissum
Håndbryg



There must be room for everyone on a campsite. We therefore ask you to read and comply with the rules below so that everyone can have a positive stay.

On a campsite, many people live in a limited area. They have different habits, and that is part of the charm of camping. But this also means that a few simple rules must necessarily apply to avoid some campers being a nuisance to others.

Current rules of order at all approved campsites:

Tariffs

See information sign at the site and on the campsite's website.

Stay at the campsite

The camp warden and his assistant(s) are responsible for peace and order and are available if problems arise. The camp warden's instructions must always be followed.

Please be considerate of other camping guests and be aware that noisy behavior is not permitted. Between 11 p.m. and 7 a.m., the site must be quiet.

During the stay, all driving must be limited to the most necessary, and this necessary driving must always take place at walking pace (below 15 km/h).

Only regular tents and awnings for caravans may be used. Caravans must be mobile, i.e. registered for driving according to the Danish Road Traffic Act or be equipped with ID number plates.

It is permitted to set up a storage tent of approx. 3 m², subject to the instructions of the camp warden.

The windbreaks normally found in the trade may be erected - private fencing of the unit site is not permitted. Flagpoles, antennas, etc. may not be erected, and digging in the unit site may only be done after agreement with the camp manager.

The use of any kind of weapons and fireworks is prohibited on the site.

Trading on the site is only permitted with permission from the camp manager.

Shared facilities, i.e. toilets, laundry room, kitchen, etc., must be left clean and tidy after use.

The waste containers set up on the site must always be used.

Car washing may only take place at the car wash area or at a location designated by the camp warden.

Play and ball games

Ball games and rough play are not allowed between tents and caravans.

Dogs and cats

Dogs and cats must be kept on a leash. They must not make unnecessary noise, and airing must take place outside the site area or in a designated place. Always carry a plastic bag with you in case of an accident.

Liability

The campsite owner and camp manager assume no responsibility for damage or loss of the campers' belongings. Anyone who damages buildings, equipment or the belongings of fellow campers may be held liable according to the general compensation rules.

Violation of the campsite's regulations may result in expulsion.

Nature and environment

Show consideration and care for both nature and the environment - both depend on your protection.



Nr. Nissum
Håndbryg